
Referat  

 

Bestyrelsesmøde d. 15. august Sted: zoom 
 

Referent: Helle Miens Mødeleder: Jeanne Olsen 
 

Tilstede: 
Jeanne 
Kirsten 
Kirstine 
Joan 
Helle 
 
Gæster : 
Katrine 
Laura  
Heidi 
 
 

   
 
 

 
Punkt 1 
 
Godkendelse af dagsorden 
 
 

Intet at bemærke 

Punkt 2 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
 
 

Intet at bemærke 



 
Punkt 3: 
DM 23 
 
 

 
Heidi og Laura er med på råd, men skal ikke 
arbejde for klubben. 
Det anbefales, at være bedre forberedt, der skal 
skrives på DM hver uge op til DM 2024, der er ikke 
noget dårligt at sige, afvikling af stævnet var 
perfekt. 
Der var rigtig mange præmier og gode præmier, 
mega godt. 
Heidi synes, at ideen med at skifte mellem Sjælland 
og Jylland er en god ide. 
Heidi synes grundlæggende ikke at der skal 
Quarter med til DM, der bliver for mange klasser, 
og evt. to dommere. Skal Quarter med skal der 
skæres på klasserne, så der ikke er så mange 
klasser. 
Det drøftes på mødet om man helt skal fjerne walk 
and trot, det nævnes, at det er et DM, og det må 
forventes, at man kan gallopere. 
Det drøftes desuden om All Breed klasser kunne 
være billigere. 
Generelt to dommere 
2 til Paint, 1 til Quarter, og en til All Breed. 
Dato for afvikling af DM 24 besluttes i bestyrelsen. 
Derudover er der ønske om at Patterns opsættes 
på barriere. 
Katrine har et ønske om, at der i programmet kan 
indføres frokost, dette ses dog ikke som en 
mulighed.    
Det drøftes om at der skal være ændringer til årets 
føl og unghest. 
Unghest skal være til stede. 
Årets føl her kunne det være sådan at 
medlemmerne fortsat stemmer og derefter vælger 
dommerne vinderen ud fra de 3 bedste føl - Det 
kunne ske ved fremsendelse af billeder, fra 
forskellige vinkler. 
Afslutningsvis drøftes at der skal være en til stede 
fra bestyrelsen uden hest under selve DM. 

 
Punkt 4: 

 APHA event 

 

Der er mulighed for en to dages clinic i Danmark 
med alt betalt, på nær transport på landjord. Det 
har vist sig, at vi selv kan vælge discipliner, og der 
bliver så valgt en træner derfra. 
Joan undersøger omkring hendes sted, og evt. flere 
steder og vender tilbage. 
  
 

 
Punkt 5: generalforsamling 

Det drøftes om generalforsamling skal ligge i 
januar, endelig beslutning er ikke taget 



Punkt 6:. Mountain trail d. 23. september foregår i Roskilde. Helle møder 
op som repræsentant for klubben. 

Punkt 7 sekretær  .Joan indtræder som sekretær ,  
Punkt 8: næste møde 
 

Ikke besluttet 

  
 
 

 


